

March 2017

Dear Valued Customer,

Notice of Amendment of Banking Service Charges

Thank you for choosing our banking services. Please note that some of our banking service charges will be revised, effective from 1 May 2017. You may refer to the overleaf for the **Summary of Revised Banking Service Charges** for further details.

Should you have any enquiry, please contact our Customer Service Hotline at 2818 0282, or visit any of our branches or our website www.shacombank.com.hk.

Yours faithfully,

Shanghai Commercial Bank Limited

Notes: (1) This is a computer-generated printout and no signature is required
(2) In case of inconsistency between the English and Chinese versions of this letter, the English version shall prevail

親愛的客戶：

銀行服務收費修訂通知書

多謝閣下選用上海商業銀行服務。由2017年5月1日起，本行部分銀行服務收費將會作出修訂。詳情可參考附印在背頁之《銀行服務收費修訂概要》。

如有任何查詢，歡迎致電本行客戶服務熱線2818 0282、親臨本行各分行或瀏覽本行網頁 www.shacombank.com.hk。

上海商業銀行有限公司 謹啟

2017年3月

註：(1) 本通知書為電腦列印文件，毋須簽署。
(2) 本通知書之中英文譯本如有任何歧異，概以英文版本為準。

銀行服務收費修訂概要

由2017年5月1日起，本行部分的服務收費將作出下列更改：

零售銀行服務 新增項目

項目	單位	收費
1. 「慧通理財」服務優惠		
股票按揭透支服務年費	每筆	首年全免
發出本票	每張	半價
發出匯票	每筆	半價

修訂項目

項目	單位	收費
2. 存款服務		
退票 - 因其他理由 (非因戶口存款不足)	每張	HK\$80
存款收付記錄證明 (適用於非結單戶口) - 提供上一一年內資料	每筆	HK\$750
連署公司核數證明書	每筆	HK\$500
3. 匯出匯款服務		
發出電匯 - 港幣匯款 - 外幣匯款 - 人民幣匯款 - 經銀行電子結算系統 (CHATS)即日轉賬至本地其他銀行	最低每筆 每筆 每筆 每筆	HK\$180 US\$23/HK\$180 HK\$180 US\$23/HK\$180
4. 匯入匯款服務		
存入本行戶口 - 經電匯	每筆	HK\$65
5. 證券賬戶服務		
網上/流動股票戶口之大利市報價費用(只適用於本地證券)*	每月	HK\$318

*股票買賣金額累積 HK\$500,000 或以上等值，該月之即時報價費用免收。

移除項目

項目	單位	收費
6. 兌現旅行支票及淨票購入/託收服務		
兌現旅行支票	每筆	HK\$50
退票 - 旅行支票	每張	HK\$2 (最低\$80)
7. 信用卡服務		
流動卡	-	HK\$100

註：

- 若閣下於生效日期或以後繼續使用本行之服務，上述更改將對閣下具有約束力。若閣下不接受上述更改，本行將可能無法繼續為閣下提供服務。
- 本通知之中英文版本如有歧異，以英文版本為準。

如有查詢，請致電客戶服務熱線 2818 0282 或瀏覽本行網頁 www.shacombank.com.hk。

Summary of Revised Banking Service Charges

Effective from 1 May 2017, part of our banking service charges will be incorporated with the following changes:

Retail Banking Services

New items

Items	Charge	Unit
1. SMART Banking Service Privileges		
Annual Fee of Shares	First Year	per item
Overdraft Facility	Waiver	
Issuance of Cashier's Order	50% discount	per cheque
Issuance of Demand Draft	50% discount	per item

Revised items

Items	Charge	Unit
2. Deposit Account Services		
Bounced cheque - due to other reasons (non-insufficient funds)	HK\$80	per cheque
Record of Transactions (For non-statement accounts) - Record of preceding year	HK\$750	per item
Countersigning Audit Confirmation for Companies	HK\$500	per item
3. Outward Remittance Services		
Telegraphic Transfer - Hong Kong Dollars - Foreign Currencies - Renminbi - CHATS - Same day funds transfer to other local banks	HK\$180 US\$23/HK\$180 HK\$180 US\$23/HK\$180	min. per item per item per item per item
4. Inward Remittance Services		
Deposit to Our Customer's Account - By SWIFT	HK\$65	per item
5. Securities Account Services		
Real-time Teletext Stock Quote Service for Internet/ Mobile Trading Account (only applicable for local securities)*	HK\$318	per month

*The monthly charge will be waived if current monthly turnover accumulates HK\$500,000 or equivalent or above.

Removed items

Items	Charge	Unit
6. Travellers' Cheques & Clean Bills Purchase / Collection		
Encashment of Travellers' Cheques	HK\$50	per batch
Cheque Returned Unpaid - Travellers' Cheque	HK\$2 Min HK\$80	per cheque
7. Credit Card Services		
Mobile Card	HK\$100	-

Remarks:

- The above changes will be binding on you if you continue to use our services on or after the effective date. If you do not accept the above changes, we may not be able to continue to provide services to you.
- If there is any conflict between the English and Chinese versions of this notice, the English version shall prevail.

For enquiries, please contact our Customer Service Hotline at 2818 0282 or visit our website at www.shacombank.com.hk.